

Möte Endurosektionen, Stenungsunds MS

§1 Mötets öppnande

Ove Carlsson öppnade mötet och hälsade alla välkomna, speciellt hälsar vi vår nya medlem Mikael Hallstedt välkommen.

§2 Närvarande

7 st var närvarande på mötet (Ove, Jörgen, Håkan P, Anders H, Patric, Mikael Hallstedt, Lasse-HBG).

§3 Föregående mötesprotokoll

OK

§4 Kommande tävlingar

- Återstående deltävlingar i vintercupen är :
 - Tidaholm 11/2
 - Skövde 25/2
- Kylslaget, Hjo, 2-manna lagtävling 18/2.
- Djäknerundan, Skara 3/3.
- 12-Timmars, Skövde, lagtävling 28-29/4. LasseG skapar tråd med intresseanmälan på forumet.

§5 Spåret

- Spåret är öppet och inget arbete är för närvarande inplanerat.
- Skylt med träningsavgift på brevlådan 70:- behöver bytas till 100:-. Ove tog på sig att fixa detta.
- Gäståkarvästar är tvättade och hänger i boden, tackar Ove och PO för detta.

§6 KM

- Ove har lagt ut en blänkare om mörker KM 14/2. Det verkar inte som att tiden passar många så det ställs sannolikt in. Hoppas kunna få till ett mörker KM.
- Ulf B har tagit på sig att komma med förslag på datum för årets KM-serie.

§7 10-Klubbars

- Kortedala MK har skickat inbjudan till 19/2, anmälan på forumet.
- Diskuterade att arrangera själva söndag 4/3. Lasse lägger ut tråd med intresse för att hjälpa till att arrangera samt kallar till månadsmöte 20/2 för att planera.

§8 Övrigt

Inga övriga punkter diskuterades.

§9 Nästa möte

Måndag 20 februari. Start kl. 18.30.

§10 Mötets avslutande

Ove förklarade mötet avslutat.

Att göra lista

| Nummer | Beskrivning | Ansvarig | Färdig- datum | Avslutad |
|----------|--|------------|------------------|----------|
| 091026-1 | Anlägga extremdel på spåret | Stefan | 100501 | Nej |
| 100531-1 | Fixa rör till vägtrumma vid miniracing | Tommy | Juni | Ja |
| 100329-1 | Telefonlista till/för de som vill vara med | LasseG | 100420 | Ja |
| 100329-2 | Träningsvästar för gäståkare | PO/Vilgoth | 100420 | Ja |
| 100329-3 | Fixa golv i boden vid starten | PO/Vilgoth | Maj | Ja |
| 100329-4 | Märk om brevlåda med ny träningsvgift | Ove/Tobias | 100420 | Ja |
| 100329-5 | Bjud in markägare till möte. | Mats | 100420 | Ja |